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Tilstede: Matilde Rygg Henriksen (elev)                      

Tone Dyrhaug (foresatt)                                     

Beret Vorren (lærer)                          

Randi Høgh (avd. leder)                 

Forfall: Iben L'abbeè-Lund (elev)   

Petter Flatmo (elev)           

Gunnhild Straume Rønnestad (foresatt) 

Lene Furuli (politisk)                      

Anders Gjengedal (rektor)                                            

Møtested: Fryd, møterom v administrasjonen 

Møtetid: 10.01.2023 16:00 

Saksbeh: RH 

 

REFERAT SKOLEMILJØUTVALGET FRYDENBERG SKOLE  

 

Sak 19/22 Elevenes psykososiale arbeidsmiljø 

Det er god stemning på skolen. Det er mye og god aktivitet i friminuttene, 

bordtennis og andre sosiale aktiviteter.  

De UngeMITivatorene er i gang, de har gjennomført MOT til å glede dagen.  

I desember var det mye hyggelig initiert av både elever fra innsats for andre 

og mentorene.  

Skolen spnaderte også grøtlunsj en dag før jul, og dette var et veldig 

vellykket tiltak.  

Komite for vinterball er i gang. 

Mange elever er opptatt av kantina og tilbudet der, det er satt ned en 

gruppe elever fra elevrådet som deltar i kantinemøter sammen med rektor 

og MamasMat. 

 

Sak 20/22 Elevenes fysiske arbeidsmiljø 

Det er stort sett et godt fysisk arbeidsmilø. Etter ti års bruk sees noe 

bruksslitasje og litt inventar er slitt, samt litt behov for noe maling. 

Vaktmester ivaretar det meste av dette.  

Noen nye møbler er kjøpt inn til biblioteket, samt reperasjon av benkeplater. 

Andre møbler er plassert i grupperom. 

Det jobbes i personalet med visuell oppdatering av klasserom. Dette håper vi 

å få mer på plass i løpet av året. 

Det er utfordringer med søppel i fellesareal. Skolefrukten kan også brukes 

til forsøpling, og det er behov for sterkere fokus og danning rundt , 

matkultur og matsvinn.  
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Sak 21/22 Evaluering Stopp Seksuell trakassering 

Elever og ansattes erfaring av pilotundervisningen vil skje i 

fokusgruppeintervju med forskere 18.01.23 

Elevrådet har gjennomført evaluering. De mener det ikke er behov for 

ytterligere undervisning eller holdningskampanje rundt dette tema på 

Frydenberg nå. 

 

Sak 22/22  Eventuelt 

Plantedugnad: Som et ledd i å ruste opp det visuelle på Frydenberg ønsker 

skolen seg grønne planter. Hvis foresatte eller andre vil være med og donere 

grønne planter og potter og gjerne store urner så hadde det vært fint. Tone 

Dyrhaug tar saken videre til FAU. 

 

 

Data fra Elevundersøkelsen kommer 20.januar, Elevundersøkelsen kommer som 

sak på neste møte. 

 

 

Møtekalender skolemiljøutvalget: 

Møtekalender: 28.02.23, 06.06.23. 


